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ورزش

تعطیلی چندماهه مسابقات ضربه سختی به ورزش و خصوصا 

فوتبال زده و میلیون ها نفر در سراســـر دنیـــا برای آغاز دوباره 

رقابت های جذابی چون لیگ قهرمانان و لیگ های معتبر اروپایی 

لحظه شماری می کنند. تورنمنت هایی که اگر طبق روال طبیعی 

پیش می رفت این روزها وارد هفته های پایانی و هیجان انگیز 

خود شـــده بود و رویارویی های حساسی را بین تیم ها شاهد 

بودیم. اگر کرونا نبود از روز گذشته شاهد آغاز مرحله نیمه نهایی 

لیگ قهرمانان اروپا بودیم اما حالا باید حداقل تا تابستان برای 

شروع مجدد این تورنمنت مهم صبر کرد. درحالی که طی یکی 

دو هفته اخیر صحبت های زیادی درباره احتمال ازســـرگیری 

لیگ های مختلف از اواخر خرداد یا اوایل تیر ماه مطرح شـــده 

بـــود اما ظاهرا دولت ها تردیدهای جدی درباره بی خطر بودن 

برگزاری مســـابقات فوتبال دارند. حتی گفته می شود شاید 

پیش از تابستان تضمینی برای انجام مسابقات فوتبال پشت 

درهای بســـته نباشد و احتمالا کم کم سایر لیگ ها نیز مجبور 

شوند همانند هلند و آرژانتین مسابقات خود را کلا تعطیل کرده 

و فصل را پایان یافته اعلام کنند.

     اوضاع بهتر آلمان، تهدید در اسپانیا

در آلمان اوضاع شیوع کرونا به نسبت سایر کشورها کمتر بحرانی 

اســـت و به همین دلیل گفته می شود بوندس لیگا احتمالا از 

چند هفته دیگر و البته بدون حضور تماشاگر پیگیری خواهد 

شد. تیم های این کشور تمرینات خود را با رعایت فاصله گذاری 

اجتماعی آغاز کرده اند و اگر مشکل خاصی پیش نیاید شاید 

از 21 اردیبهشت شاهد انجام مسابقات فوتبال در این کشور 

باشیم. اوضاع در اســـپانیا اما کمی پیچیده به نظر می رسد. 

مدیران لالیگا تصمیم داشتند از خردادماه مسابقات را برگزار 

کنند اما با مخالفت دولت و وزیر بهداشـــت این کشور روبه رو 

شده اند. درحالی که مارکا اعلام کرده بود تمرینات تیم ها طی 10 

روز آینده آغاز و مسابقات نیز از 17 خرداد از سر گرفته می شود اما 

سالوادور ایلا، وزیر بهداشت این کشور گفت که چنین تصمیمی 

را تایید نمی کند: »در حال حاضر نمی توانم بگویم آیا شـــروع 

مسابقات حرفه ای فوتبال پیش از آغاز تابستان تصمیم درستی 

است یا نه. در چنین وضعیتی برایم ممکن نیست که نظر قطعی 

بدهم.« او همچنین درباره اینکه اگر از هر بازیکن تست گرفته 

شود و اطلاعات او مورد بررسی قرار گیرد بازهم خطری در این 

زمینه وجود خواهد داشت، گفت: »دستورالعمل های مشخصی 

در این زمینه وجود دارد و مسئولان هر ایالت مختارند در این زمینه 

تصمیم گیری کنند.« با وجود این تردیدها، خاویر تباس، رئیس 

لالیگا با قطعیت از شروع مسابقات در تاریخ تعیین شده سخن 

می گوید و باشگاه ها را تهدید کرده درصورتی که در مسابقات 

حاضر نشوند باید منتظر جرایم سنگینی باشند.

     استارت لیگ برتر از 20 خرداد؟

در انگلیس نیز قرار است روز جمعه جلسه ای بین باشگاه ها ی 

لیگ برتری برگزار شـــود تا چگونگی آغاز مسابقات مورد بحث 

قرار گیرد و تاریخی برای آن مشـــخص شود. آنها تصمیم دارند 

پروتکل هـــای ایمنی را در این زمینه تصویب کنند تا تمرینات 

و مســـابقات طبق آنها برگزار شود و احتمالا روز 20 خرداد به 

عنوان تاریخ شـــروع بازی ها تعیین خواهد شد. در این کشور 

دولت مخالفت چندانی با انجام بازی ها ندارد اما برخی مدیران 

تیم ها معتقدند برگزاری مسابقات فوتبال ممکن است سلامت 

بازیکنان، کادر فنی و عوامل اجرایی را به خطر بیندازد. اسکات 

دوکسبری، رئیس باشگاه واتفورد می گوید: »سلامت بازیکنان از 

انجام مسابقات مهم تر است و تازمانی که سازمان های بهداشتی 

بی خطر بودن انجام بازی ها را تایید نکرده اند نباید مسابقات را 

آغاز کرد. من خودم دوست دارم هرچه زودتر فوتبال به روال قبل 

برگردد اما نباید سلامت افراد را قربانی انجام مسابقات کرد.«

     جنگ ایتالیایی ها

در ایتالیا هم جنگ بین سری A و دولت این کشور همچنان ادامه 

دارد و درحالی که باشگاه ها تصمیم دارند از حدود دو هفته دیگر 

تمرینات خود را آغاز کنند اما صحبت های نخست وزیر این کشور 

ممکن است باعث تعویق و یا حتی لغو ادامه فصل شود. جوزپه 

کونته اعلام کرد که از روز دوشنبه آینده برخی محدودیت ها در 

این کشور برداشته می شود و ورزش های انفرادی همچون تنیس 

و شنا از این تاریخ می توانند تمرینات خود را پیگیری کنند اما 

درباره فوتبال نظر دیگری دارد: »درباره شروع تمرینات فوتبال 

از 18 ماه می)29 اردیبهشت( فعلا نمی توانم نظری بدهم. باید 

ببینیم شرایط در آن زمان چگونه خواهد بود.« 

به این ترتیب باشگاه های ایتالیایی همچنان در سردرگمی به سر 

خواهند برد و مشخص نیست آیا زمان کافی برای به پایان رساندن 

مسابقات خواهند داشت یا خیر. مسئولان برگزاری سری A به 

دولت فشار می آورند تا هرچه سریع تر تاریخی را برای آغاز تمرینات 

و مسابقات مشخص کنند چون در غیر این صورت نمی توانند 

بازی ها را در زمان مقرر به پایان ببرند. وینچنزو اسپادافورا، وزیر 

ورزش ایتالیا گفته است: »محدودیت ها باید به تدریج برداشته 

شود وگرنه دوباره دچار بحران می شویم. بیشتر نظرسنجی ها 

رای به تعطیلی مســـابقات فوتبال در ایتالیا می دهند. البته 

من کسی نیستم که براساس نظرسنجی تصمیم بگیرم اما لغو 

مسابقات راحت ترین تصمیم است و جامعه علمی کشور نیز با 

این نظر موافق هستند.«

مخالفتدولتهابرایپیگیریمسابقاتفوتبال

سرگیجــــه در اروپــــا

ثوری: لیگ بوکس دوباره راه اندازی می شود
حسین ثوری، رئیس فدراســـیون بوکس در گفت وگو با فارس درخصوص 

پرداخت پاداش های ملی پوشـــان اظهار داشـــت: »به دانیال شه بخش و 

سیدشاهین موسوی، دو بوکسور المپیکی کشورمان هرکدام 50میلیون 

تومان و به امید احمدی صفا نیز 25میلیون تومان به عنوان پاداش از طرف 

ســـیامک صالحی، نایب رئیس اهدا شده است. قرار است هفته آینده نیز 

30میلیون تومان دیگر به آنها اعطا شود تا به آنان کمک کرده باشیم، چون 

منبع درآمدشان همین است و این بچه ها تمام زندگی خود را روی بوکس 

گذاشته اند، ما هم در فدراسیون تلاش داریم در این راه به آنها کمک کنیم.«

وی با اشـــاره به حقوق معوقه ملی پوشـــان ادامه داد: »حقوق عقب افتاده 

ملی پوشان مان را نیز به زودی می پردازیم و هیچ نگرانی ای بابت این موضوع 

نداریم.« ثوری همچنین از برپایی دوباره لیگ بوکس خبر داد: »فدراسیون 

قطعا امسال لیگ بوکس را راه اندازی خواهد کرد تا به شکلی منبع درآمدی 

برای بوکســـورهای خوب ما به وجود آورد و تاحدودی مشکلات مالی شان 

برطرف شود.«  وی درمورد برگزاری اردوهای مشترک با چندکشور آسیایی 

نیز گفت: »با کشـــورهای هند، ازبکستان و قرقیزستان به توافق رسیده ایم 

که پس از اتمام بیماری کرونا اردوی مشترک را در ایران و آن کشورها برگزار 

کنیم. آنها به ایران بیایند و ما برای آمادگی هرچه بهتر بوکسورهایمان در آن 

کشورها اردوی مشترک داشته باشیم.«

لیگ فوتسال بانوان نیمه تمام نمی ماند
شهرزاد نصیری، مسئول کمیته مسابقات بانوان سازمان لیگ فوتسال به 

تسنیم گفت: »مرحله پلی آف لیگ برتر فوتسال بانوان بعد از بازگشایی اماکن 

ورزشی و آغاز فعالیت باشگاه ها برگزار خواهد شد. در جلسه ای که در سازمان 

لیگ فوتسال برگزار شد برای انجام دیدارهای لیگ برتر تصمیم گرفته شد، 

یعنی لیگ نیمه تمام نمی ماند و با آغاز فعالیت باشگاه ها مرحله پلی آف لیگ 

برتر فوتسال بانوان برگزار خواهد شد.« وی افزود: »برای برگزاری مسابقات 

به چهارتیم راه یافته به مرحله پلی آف فرصت قانونی می دهیم که تیم های 

خود را آماده رقابت کنند.« مســـئول کمیته مسابقات بانوان سازمان لیگ 

فوتسال درباره ادامه مسابقات لیگ دسته یک و دو اظهار داشت: »دور رفت 

مسابقات لیگ دسته یک و دو برگزار شده و تیم ها برای برگزاری دور برگشت 

آماده بودند که یک هفته قبل از آغاز مسابقات اماکن ورزشی به دلیل شیوع 

ویروس کرونا تعطیل شد و برای برگزاری مسابقات باید منتظر تصمیم گیری 

مســـئولان باشیم، اما اولویت ما لیگ برتر است که بعد از بازگشایی اماکن 

ورزشی و آغاز فعالیت باشگاه ها برگزار خواهد شد.«

منهای فوتبال

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

ستادعالیبازیهایالمپیک

توکیوبهمنظورافزایشانگیزه

بازیکنانومربیانبرایحضوردر

بازیهای۲۰۲۰تصمیمگرفت

بهافرادیکهسهمیهالمپیکگرفتهاندوهمینطورمربیانملیایرانیماهانه

۵میلیونتومانحقوقپرداختکند.براساسمصوبهستادعالیبازیهای

المپیک،اینحقوقبهمدتیکسالبهالمپینهاتعلقمیگیرداماباتوجه

بهتعویقیکسالهبازیهایالمپیکاینسوالمطرحشدکهآیاستادعالی

برنامهایبراییکسالباقیماندهخواهدداشتیاخیر؟صالحیامیریرئیس

کمیتهملیالمپیکازاوایلهفتهجاریدرکنفرانسخبریاعلامکردحقوقدر

نظرگرفتهشدهفقطبراییکسالاستواینیعنیقرارنیستامسالپولی

پرداختشود.همینموضوعبرایورزشکارانومربیاننگرانیهاییراایجادکرده

است.علیرضااستکی،سرمربیتیمملیبوکسدراینخصوصومسائلمرتبطبا

بوکسگفتوگوییبا»فرهیختگان«انجامدادهکهمتنآنرادرادامهمیخوانید.

فکر می کردید 2 سهمیه بگیرید؟
هر کسـی از من سـوال می کرد چند سـهمیه می گیریم می گفتم این تیم شـخصیت 

دارد تـا در المپیـک توکیـو حضـور داشـته باشـد. خیلی هـا به من می گفتند شـما یک 

سـهمیه هم نمی گیرید یا اگر یک سـهمیه هم بگیرید شـانس آورده اید. از تیم 8 نفره 

ما، یکی دو نفر در حدواندازه خودشـان ظاهر نشـدند اما 5، ۶ نفر از بوکسـورها بسـیار 

عالـی مبـارزه کردنـد. مـا قطعـا می توانسـتیم 3 سـهمیه بگیریـم اما این سـهمیه ها به 

شـه بخش و موسـوی تعلق گرفت. سـختی زیاد دیدیم اما این تیم توانسـت با تیم های 

المپیکی رزمی در کشـورمان برابری کند.

شانس دیگری برای کسب سهمیه دارید؟
بله، قرار بود مسابقاتی هم اردیبهشت برگزار شود اما به دلیل شیوع ویروس کرونا به 

تعویق افتاد. کار سختی است؛ ما این مسابقه را قبل از المپیک ریو در باکو داشتیم که 

500 بوکسور شرکت کردند اما نتوانستیم سهمیه بگیریم.

با توجه به اتفاقاتی که در فدراسیون جهانی رخ داده، فکر می کنید ورزشکاران ما شانس 
کسب مدال را در توکیو داشته باشند؟ 

ما در المپیک 2012 و 2008 شانس کسب مدال داشتیم اما عدم خودباوری باعث 

شد تا به مدال دست پیدا نکنیم. برای المپیک توکیو هم باید به جنگ غول ها برویم، 

امیدوارم نتایج خوبی کسب شود.

در ایــن شــرایط کرونــا کــه ورزشــکاران قرنطینه هســتند تمرینات بوکســورها 

چگونــه پیگیــری می شــود؟
فکر می کنم الان خودباوری وارد بوکس ایران شده که این بسیار مهم است. بچه های 

تیم ملی و مربیان این امیدواری را ایجاد کردند. هرکدام از بوکسورها به تنهایی با قدرت 

تمرین می کنند اما هر روز که از دست می رود برای ما بسیار سخت است. یک قهرمان 

بوکس ما به خاطر کرونا فوت  کرد، یکی دو نفر هم به این ویروس مبتلا شدند اما الان 

شرایط خوبی دارند.

برگزاری تمرینات انفرادی به ضرر بوکسور ها نیست؟
ورزشکاران می توانند به صورت انفرادی تمرینات بدنسازی داشته باشند اما برای ورزش 

بوکس نیاز به دو نفر داریم. ورزشکاران ما یک سال زحمت کشیده اند، حیف است در 

این شرایط از فرم خارج شوند. اما ما تمام تلاش خودمان را می کنیم تا همه چیز برای 

المپیک آماده باشد.

بحث دیگری که درمورد المپیکی ها مطرح می شود مربوط به حقوق مربیان و ورزشکاران 
است. آیا ستاد عالی به شما این حقوق را پرداخت کرده است؟

نه فقط من، بلکه ورزشکاران هم هنوز پولی نگرفته اند اما مطمئنم این پول پرداخت 

می شود. تا جایی که می دانم هنوز این حقوق به فدراسیون پرداخت نشده است.

ستاد عالی اعلام کرده این پول فقط برای یک سال به المپین ها پرداخت می شود اما 
بازی های المپیک توکیو یک سال به تعویق افتاده، این موضوع شما را نگران نمی کند؟
می دانم تا تیرماه قرار است این حقوق پرداخت شود، امیدوارم برای بعد از آن هم 

فکری کنند.

به هرحال در شرایطی که نزدیک به المپیک است ورزشکار نباید دغدغه مالی داشته باشد.
بله، وقتی شخص ورزشکاری سهمیه می گیرد باید به آن رسیدگی شود تا آمادگی اش را 

برای المپیک حفظ کند. حقوق پنج میلیون تومان در سال ۶0 میلیون تومان می شود. 

حالا اگر 10 سهمیه هم بگیریم می شود ۶00 میلیون که این پول درآمد یک فصل یک 

فوتبالیست هم نیست. می توان این پول را تامین کرد، افتخار آن هم برای کشور است. 

امیدوارم فوتبال هم بتواند سهمیه المپیک بگیرد اما این رشته نه تنها سهمیه المپیک 

نگرفته بلکه قهرمان آسیا هم نشده است. پولی که فوتبالیست ها می گیرند نوش جان شان 

اما بهتر است یک چهارم آن را برای رشته های دیگر هزینه کنند.

   گفت وگو

سرمربیتیمملیبوکسدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:بایدبهالمپیکیهاتوجهکنند

هزینه۱۰سهمیهالمپیکدرآمدیکفصلفوتبالیستهمنمیشود

بهاره محمدی
  روزنامه نگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

اینیستادرگفتوگوباآساسپانیا:

جان بازیکنان مهم تر از سرگرمی مردم است

آنـدرساینیسـتا،سـتارهپیشـین

تیـمبارسـلونادرمصاحبـهبـاآس

اسـپانیاازآخریـنوضعیـتخودو

فوتبـالاسـپانیاوزندگـیدرژاپـن

گفـت.متـنایـنگفتوگـورادرزیـرمیخوانیـد.

بهعنوانسوالاولبهسراغشرایطکنونیمیرویم،آیاادامهفعالیت

باباشگاههاژاپنیبرایتومقدوراست؟

در تمام جهان فوتبال تعطیل شده و ژاپن با سایر کشورهای آسیایی فرقی ندارد و 

بحران در همه جا وجود دارد. به نظر می رسد امکان ازسرگیری رقابت ها در ابتدای 

فصل تابستان وجود داشته باشد، اما فعلا وضعیت قرمز است. باشگاه ویسل کوب 

پیشنهاد مربیگری به من داد و البته من دوست ندارم نقش مربی -بازیکن داشته 

باشم. فعلا به یک خداحافظی با شکوه فکر نمی کنم، اما شرایط خاصی را تجربه 

می کنیم و احتمال دارد درصورت تداوم این شرایط کلا به اسپانیا برگردم.

اگرفوتبالدوبارهآغازشودمردمسراسرجهانهمسرگرمخواهند

شدوفوتبالبهجهانامیدهدیهمیدهد،اینطورنیست؟

به نظر من جان بازیکنان مهم تر از سرگرمی مردم است و قرار نیست برای رضایت 

حامیان مالی و ثروتمندان و همچنین پرکردن اوقات مردم در زمان خانه نشینی 

ما جان خود را به خطر بیندازیم. بازیکنان فوتبال، کادرفنی و مربیان هم جزو 

مردم هستند. چه فرقی بین راننده اتوبوس یک باشگاه فوتبال با راننده اتوبوس 

معمولی وجود دارد؟ اگر فوتبال دوباره کلید بخورد جمعیت بزرگی در جهان وارد 

یک خطر جدی خواهد شد مگر اینکه پروتکل ها اساسی باشند و به درد بخورند 

نه اینکه به صورت نمادین اجرا شوند.

بازگشتبهبارسلوناتاچهحدمحتملاست؟

احتمالش صفر نیست، خیلی دوست دارم در ادامه زندگی ورزشی خود عضوی 

از خانواده بزرگ بارسلونا باشم و این اتفاق غیرممکن نیست، اما اصراری بر آن 

ندارم و می خواهم هواداران انتخاب کنند. من واقعا به صورت جدی به مربیگری 

فکر نمی کنم و شاید بعد از اتمام فوتبال به یک استراحت طولانی و یا یک 

تجارت شخصی فکر کنم.

باتوجهبهزندگیدرژاپن،آخریناخبارازوضعیتالمپیک۲۰۲۰چیست؟

در اینجا خیلی درمورد آن صحبت می کنند و مردم عصبانی هستند. خیلی ها 

برای درآمدزایی در دوران المپیک، برنامه ریزی کرده بودند؛ از یک دستفروش 

ساده تا یک تاجر بین المللی همه منتظر شروع المپیک 2020 

بودند. به هرحال کار به سال بعد کشیده و من هم با ریاست 

کمیته بین المللی المپیک موافق هستم که اگر وضعیت بر 

همین منوال باشد حتی یک سال دیگر هم نمی شود 

آن را برگزار کرد. ژاپنی ها باید منطقی باشند و 

به جان انسان ها احترام بگذارند.

وزیرورزشاسپانیامعتقداستلالیگا

بهزودیآغازمیشود.چقدرپیشبینیاو

درستاست؟

حتی اگر آغاز شود احتمال تعطیلی دوباره وجود 

دارد. اگر قرار است آزمون و خطا کنند بهتر است 

از هم اکنون صرف نظر شود، اما اگر همه چیز علمی 

است من به عنوان یک بازیکن قبول می کنم؛ فقط 

نگران هستیم که این حرف ها علمی نباشد و زیر 

فشار ثروتمندان و تاجران صورت بگیرد.

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم

آگهی مزایده 
دانشگاه آزاد اسلامی واحد گرگان در نظر دارد استخر فرهیختگان خود را از طریق مزایده عمومی 
در قالب اجاره به افراد واجدشرایط واگذار نماید. متقاضیان ظرف مدت یک هفته پس از درج آگهی 
فرصت دارند به امور اداری دانشگاه آزاد اسلامی گرگان مراجعه و یا با تلفن 01732132290 
تماس حاصل نمایند. دانشگاه در رد یا قبول پیشنهادها مختار بوده و هزینه درج آگهی بر عهده 

روابطعمومیدانشگاهآزاداسلامیواحدگرگانبرنده مزایده خواهد بود.

سازمان آگهی های روزنامه 

Advertisement`s Organization

a66348018@gmail.com :ایمیل

تلفن: 66348046-66348018 )021( 
فکس: 66348017 )021(

ـــدل 9۴  ـــودرو 20۶ م ـــند خ ـــن، کارت و س ـــبز، کارت بنزی ـــرگ س ب

ــه  ــور  1۶3BO12۴۶01 و بـ ــماره موتـ ــه شـ ــفید بـ ــگ سـ ــه رنـ بـ

 شـــماره شاســـی   NAAP13FE5EJ508۶98 و بـــه شـــماره پـــلاک 

ـــود و از  ـــی مفق ـــور عباس ـــی پ ـــان عل ـــام جه ـــه ن 53 - 133 ق 83 ب

ـــد. ـــی باش ـــاقط م ـــار س ـــه اعتب درج

 8 5 مـــدل   ۴ 0 5 ری  ســـوا پـــژو  رو  د خـــو ســـبز  بـــرگ 

ر  تـــو مو ره  شـــما بـــه  لیـــک  متا  - ی  نقـــره ا رنـــگ   بـــه 

12۴850889۶8 و بـــه شـــماره شاســـی 13235788 و بـــه شـــماره 

پـــلاک ۴1 - 9۴۴ ب 91 بـــه نـــام مهـــدی کـــردی مفقـــود و از درجـــه 

ـــد. ـــاقط می باش ـــار س اعتب

صدای نخبگان، نگاه جوانان

روزنـــــــامه فرهیختـــــــگان
FA R H I K H T E G A N

WWW.FDN.IR
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 آگهی مناقصه
دانشگاه آزاد اسلامی واحد نجف آباد در نظر دارد به منظور توسعه و مشاركت 

بخـــش خصوصی در ارائه خدمات و اســـتفاده بهینه از امكانات موجود خود، 

انجام كلیه عملیات مربوط به تهیه مصالح و ساخت و بهره برداری از آزمایشگاه 

سازه - و زلزله و ژئوتكنیك دانشكده عمران )در سوله موجود( دانشگاه را مطابق 

نقشـــه های اجرایی و مشـــخصات فنی پیوست در اســـناد از طریق برگزاری 

مناقصه عمومی به شركت های ذیصلاح واگذار نماید. متقاضیان واجد شرایط 

می تواننـــد حداكثر ظرف مـــدت ده روز از تاریخ درج این آگهی، جهت خرید 

اسناد و اطلاع از شرایط شركت در مناقصه به سایت اینترنتی این دانشگاه به 

آدرس www.iaun.ac.ir قسمت مناقصه/ مزایده مراجعه و نسبت به دریافت 

اسناد مناقصه اقدام نمایند.

 شرایط شركت در مناقصه به شرح ذیل می باشد

1- هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد.

2- دانشگاه در رد یا قبول هركدام از پیشنهادات مجاز است.

3-  واجدین شـــرایط در هنگام درخواست همكاری ملزم به ارائه مدارك ثبتی 

شركت، فرم تأییدصلاحیت از مراجع ذیصلاح و رزومه كاری شركت می باشند.

۴-     مبلغ واریزی بابت خرید اسناد 1/000/000 ریال می باشد.

5-    مبلغ تضمین بابت شركت در مناقصه در اسناد مناقصه قید گردیده است.

آدرسدبیرخانهكمیســـیونمعاملات: نجف آباد، بلوار دانشگاه، دانشگاه 

آزاد اسلامی نجف آباد، ساختمان كتابخانه مركزی

تلفندبیرخانهكمیسیون:۴2292020 – 031

Email:monaghese@iaun.ac.ir


